	SIMPLE ACTIVE
	SIMPLE PASSIVE 
	
	CONTINUOUS ACTIVE
	CONTINUOUS PASSIVE

	
	
	Verleden
^
|
|
|
|
	
	

	She had already eaten when I arrived.
	The painting had been sold twice before it was destroyed.
	
^
|
PAST PERFECT 
|
|
	I had been waiting for four hours when he finally arrived.
	

	I bought a new car last week.
	The book was written in 1876 by Frank Smith.
	
^
|
PAST 
|
|
	I was watching TV when she arrived.
	The problem was being solved when I arrived late for class.

	She has lived in California for many years.
	The company has been managed by Fred Jones for the last two years.
	
^
|
PRESENT PERFECT 
|
|
	She has been working at Johnson's for six months.
	

	He works five days a week.
	Those shoes are made in Italy.
	
^
|
PRESENT 
|
|
	I am working at the moment.
	The work is being done by Jim.

	
	
	
|
|
Heden
|
|
	
	

	
	
	
|
FUTURE INTENTION
|
|
V
	They are going to fly to New York tomorrow.
	The reports are going to be completed by the marketing department.

	The sun will shine tomorrow.
	The food will be brought later.
	
|
FUTURE SIMPLE
|
|
V
	She will be teaching tomorrow at six o'clock.
	

	I will have completed the course by the end of next week.
	The project will have been finished by tomorrow afternoon.
	
|
FUTURE PERFECT
|
|
V
	She will have been working here for two years by the end of next month.
	

	
	
	Toekomst
|
|
|
|
V
	
	


De Past Perfect

Hoe gebruik je de Past Perfect?

Je hebt twee vormen van de past perfect(voltooid verleden tijd), de simple past perfect en de continuous past perfect.

Simple Past Perfect(had + voltooid deelwoord):

Hij besefte niet dat hij haar beledigd had. -
He did not realize that he had offended her.

Ik wist niet dat ze al aangekomen waren. -
I did not know they had arrived already. 

Continuous Past Perfect(had + been + -ing):

After he had been reading for two hours, he decided to go to bed.

De simple en continuous vormen worden zonder al te veel verschil in de betekenis gebruikt. 
Wanneer gebruik je de Past Perfect?

Je gebruikt de past perfect om uit te drukken dat ‘iets’ in het verleden begon en nog steeds aan de gang was op een later moment in het verleden.
Voorbeeld:

In 1993 woonden wij al tien jaar in Londen/hadden wij (al) tien jaar in Londen gewoond.
In 1993 we had lived in London for ten years.

Vaak als je in het Nederlands de voltooid verleden tijd gebruikt, gebruik je in het Engels de past perfect.

Voorbeelden:

We hadden een datum afgesproken.
-
We had agreed on a date.

Er was een ongeluk gebeurd.

-
An accident had happened.

Ze had haar enkel verstuikt.

-
She had sprained her ankle.

Ze waren op tijd teruggekeerd.
-
They had returned in time.

Je kan de continuous present perfect gebruiken als een bepaalde activiteit net afgelopen is en het resultaat duidelijk aanwezig is:

She was tired. She had been running.

His hands were dirty. He had been repairing his car.

My eyes were hurting. I had been reading too long.

My glass was empty and I wondered who had been drinking my beer.

De Past Tense

Je hebt twee vormen van de past tense: de past simple en de past continuous.

In het Nederlands wordt dit de onvoltooid verleden tijd genoemd.

Wanneer gebruik je de Past Tense?

Het wordt op de eerste plaats gebruikt om ‘iets’  te omschrijven dat in het verleden is gebeurd en dat nu afgelopen is.

Ook wordt de past tense gebruikt om een vroegere gewoonte te uit te drukken. 

Voorbeelden:

He phoned a moment ago. (simple)

A moment ago he was still working at the computer. (continuous)

I always walked to school when I was a child.(een vroegere gewoonte)

De Future Tense

Je hebt twee vormen van de future tense: de simple en de continuous.
Simple(will/would/shall + hele werkwoord):

I will see you tomorrow.

Continuous(will/would/shall + be + -ing vorm):

I will be working tomorrow.

In het Nederlands heet dit de toekomende tijd.
Wanneer gebruik je de Future Tense?

Je gebruikt de simple future tense om aan te geven dat ‘iets’ gaat gebeuren in de toekomst:

Zij geven volgende maand een feest.
-
They will give a party next month.

Je gebruikt de continuous future tense om aan te geven dat ‘ iets’  voor een bepaalde tijd gaat gebeuren in de toekomst:

Vanavond om 8 uur zit ik televisie te kijken
-
At 8 o’clock tonight I will be watching tv.

De Future Perfect

Ook de future perfect(voltooid toekomende tijd) heeft twee vormen, de simple en de continuous:

Simple(will/would/shall + have + voltooid deelwoord)

Morgen werk ik hier al 20 jaar.
-
Tomorrow I will have worked here for 20 years.

Continuous(will/would/shall + have + been + -ing vorm)

Om 10 uur rijden we 

-
At 10 o’clock we will have been 
al meer dan 9 uur.


driving for more than 9 hours.

Wanner gebruik je de Future Perfect?

Je gebruikt de future perfect als iets voltooid zal zijn in de toekomst.

Tegen het einde van het jaar heb
-
By the end of the year I will have read
ik minstens 30 romans gelezen.

at least 30 novels.

(zal ik… gelezen hebben)

Ook kan je de future perfect gebruiken om aan te geven dat iets in het verleden begonnen is maar op een bepaalde tijd in de toekomst nog steeds aan de gang zal zijn.

De Present Tense

De present tense heeft twee vormen: simple and continuous.

Simple:

I work at school.

She smokes a lot.

Continuous(to be + -ing vorm):

I’m walking home.

They’re looking at us.

Wanneer gebruik je de Present Tense?

Je gebruikt de present simple om iets uit te drukken wat:

· Nu gebeurt, en waar tijdsduur van geen belang is

· Een gewoonte is

· Een feit is

I hear something.
(tijdsduur is niet van belang)

I always go by bus.
(een gewoonte)

The Moon orbits Earth. 
(een feit)

De present continuous wordt gebruikt als iets nu gebeurt en waar de tijdsduur wel van belang is, bij irritatie, of als iets in de nabije toekomst gaat gebeuren.

I’m walking home.
(het gebeurt nu)

You’re always complaining.
(irritatie)

I am seeing here tonight.
(Nabije toekomst)

De Present Perfect

Je hebt twee vormen van de present perfect(voltooid tegenwoordige tijd), de simple present perfect en de continuous present perfect.

Simple Present Perfect(have + voltooid deelwoord):

Ik heb dat boek niet gelezen
-
I have not read that book.

Hij is net aangekomen
-
He has just arrived.

Continuous Present Perfect(have + been + -ing vorm):

I have been reading since 4 o’clock.

Wanneer gebruik je de Present Perfect?

Je gebruikt de present perfect om aan te geven dat iets in het verleden begonnen is en dat het nog steeds aan de gang is.

He has been sitting there for hours now. (=Hij zit daar nu nog steeds.)

He has been in prison since 1993. (=Hij zit nu nog steeds in de gevangenis.)

I have lived here since I was born. (=Ik woon hier nog steeds.)

Maar ook om aan te geven dat iets in het verleden gebeurd is en dat het resultaat nog steeds merkbaar is.

I have cleaned the windows. (=De ramen zijn schoon.)

I have bought a new dictionary. (=Ik heb een nieuwe woordenboek.)

My friend has moved to London. (=Hij woont nu in Londen.)

I have cut my finger.(=Het doet nog steeds pijn.)

